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De woordvoerders van de Tweede Kamer zijn via diverse kanalen geïnformeerd 
over de situatie in Flevoland en we hebben suggesties voor moties aangereikt. 
Uiteindelijk zijn in totaal 15 moties - vaak met algemene stemmen - aangenomen 
die direct of indirect betrekking hebben op de situatie in Flevoland. Een over
zicht hiervan is opgenomen in bijlage 1. In dit overzicht zijn ook vervolgacties

In 2020 staan 4 zorgtafels gepland; op 6 maart, 5 juni, 11 september en 20 no
vember. Voorafgaand aan elk overleg van de Zorgtafel stemmen we af met de be
trokken gemeenten. Inmiddels is hiervoor een portefeuillehouders overleg “Zorg 
in Flevoland” ingesteld waar gedeputeerde en wethouders de inbreng richting 
Zorgtafel bespreken. Daarnaast is hierover contact met de Stichting actie Behoud 
Ziekenhuis Lelystad en de Flevolandse Patiënten Federatie.
Na afloop van elke Zorgtafel is er een “Voortgangsoverleg” op het ministerie van 
VWS. Op 4 maart hebben de Commissaris van de Koning en de portefeuillehouder 
een overleg met minister Bruins, samen met de burgemeester van de gemeente 
Lelystad.

Behalve aan de Zorgtafel zijn ook op andere fronten activiteiten uitgevoerd. Zo 
heeft de portefeuillehouder gesprekken gevoerd met landelijke organen als de 
Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) en Zorgverzekeraars Nederland (ZN). Voor de 
lobby richting Tweede Kamer is een strategisch lobby- en informatiedocument 
opgesteld op basis waarvan provincie, gemeenten. Patiëntenfederatie en Stich
ting behoud ziekenhuis gezamenlijk richting Den Haag zijn opgetrokken. Dit docu
ment is verschillende keren gedeeld met de woordvoerders van de Statenfracties.

De provincie heeft, namens de betrokken overheden, extra capaciteit beschik
baar gesteld voor het projectbureau van de Zorgtafel. Dit om de 20 projecten uit 
het rapport Toekomstverkenning Flevoland te faciliteren, de prioriteiten vanuit 
de overheden te behartigen en om specifieke inhoudelijke kennis toe te voegen 
aan dat bureau.

Mededeling:
Sinds de presentatie van het adviesrapport “Toekomstverkenning zorg in Flevo
land” door de heer B. Leerink op 27 augustus 2019 is de Zorgtafel twee keer bij
een gekomen. De eerste keer was op 13 september, zij het nog zonder onafhan
kelijk voorzitter. Toen is besproken de selectieprocedure voor een onafhankelijk 
voorzitter, werkwijze Zorgtafel en ihformatie-uitwisseling tussen deelnemers. 
De Zorgtafel van 22 november vond plaats onder voorzitterschap van dhr. F. van 
den Broek d’Obrenan. Daar zijn afspraken gemaakt over hoe verschillende actie
punten uit het adviesrapport worden opgepakt. Tevens is afgesproken dat er ge
zamenlijk een communicatietraject wordt opgezet om betrokkenen en inwoners 
te informeren.
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Kern mededeling:

Na de presentatie van het adviesrapport “Toekomstverkenning zorg in Flevoland”
op 27 augustus 2019 voor de Raden en Staten heeft u op 18 september 2019 een
motie “vreemd” aangenomen. In deze motie roept u Gedeputeerde Staten op om ^ openbaarheid: 
in het vervolgtraject onder regie van de Zorgtafel diverse maatschappelijk aan
dachtspunten te betrekken.
In deze mededeling informeert het college u over de laatste stand van zaken.
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; 14 januari 2020 ? 
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Berichtgeving Omroep Flevoland

Bijlagen

Naam bijlage:

1. Aangenomen moties Tweede Kamer (2019) inzake zorg in Revoland 2532479,
2540569

In de berichtgeving is echter onder de kop “Voor eind 2020 is er spoedeisende hulp in St Jansdal” 
ten onrechte de suggestie gewekt dat er dan weer een volledig ingerichte afdeling spoedeisende 
hulp zou zijn.

In een uitzending op 3 januari van “Dit is Flevoland” van Omroep Flevoland is de portefeuillehouder 
onder andere ingegaan op de wens en noodzaak om op de locatie Lelystad meer behandelmogelijk- 
heden te krijgen in geval van acute zorg dan nu het geval is. Hij gaf aan zich te realiseren dat de 
terugkeer van de situatie voor het faillissement, gezien de landelijke ontvrikkeling, helaas niet mo
gelijk is. Wel is de inzet vanuit de provincie dat voor het eind van het jaar meer patiënten voor een 
uitgebreider aanbod aan spoedeisende hulp terecht kunnen in Lelystad. Dit wordt ondersteund door 
een van de aangenomen moties waarin gerefereerd wordt naar veel belovende ontwikkelingen in 
het Spijkenisse Medisch Centrum.

opgenomen. Deze actie worden komende periode veder geconcretiseerd.
Daarnaast is een bijdrage geleverd aan diverse werkbezoeken van leden van de Tweede Kamer 
(WD, GroenLinks, SGP) aan Flevoland.
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Aangenomen moties Tweede Kamer (2019) inzake Zorg in Flevoland      eDocs 2532479 

De volledige tekst van de moties is weergegeven in document eDocs 2540569. De moties zijn daarin op nummer gerangschikt. 

 
Moties over acute zorg / verloskunde / ambulances 

Indiener + datum + 
nummer + link 

Dictum Belang voor Flevoland Vervolgactie 

Dik-Faber / Van der Staaij 
(4-12-2019, nr. 262) 

Verzoekt de regering, bij de evaluatie van de noodzaak van de 
extra ambulancezorg niet alleen te kijken naar praktische 
zaken zoals het aantal ritten, maar vooral ook naar de 
specifieke situatie van Urk en daarbij de veiligheid van de 
bevolking zwaar te laten meewegen  

Essentieel voor de 
bereikbaarheid van een 
ziekenhuis vanuit Urk in 
geval van spoedsituaties 

Volgen van de evaluatie 
(primair gemeente Urk) en 
huidige ervaringen / cijfers 
aanrijtijden monitoren 

 
Ploumen / Van den Berg 
(4-12-2019, nr. 267) 

Verzoekt de regering, de tijdelijk extra bijdrage aan 
verloskundigen in de bedrijfsvoering structureel te maken, als 
onderdeel van de maatregelen om de problemen in de 
geboortezorg op te lossen 

Tijdelijke regeling 
compenseert (groten-) 
deels werkbaarheid voor 
verloskundigen in 
huidige situatie  

Bij Zorgtafel/ 
Voortgangsoverleg belang 
continuering tijdelijke 
regeling adresseren 

 
Van den Berg (4-12-3019, 
nr. 298) 

Verzoekt de regering, in gesprek te gaan met de 
verantwoordelijke verzekeraar om een pilot (laagcomplexe) 
acute basiszorg te starten tijdens de piekuren  
(betreft ziekenhuis Woerden) 

Indirect: ervaringen in 
Woerden kunnen 
bijdragen aan oplossing 
van probleem in Lelystad   

In kaart brengen welke 
maatregelen zijn / worden 
genomen en of die 
werkzaam zijn voor Lelystad 
Projectleider Zorgtafel 
hierop inzetten? 

 
Van den Berg (4-12-2019, 
nr. 299) 

Verzoekt de regering, te borgen dat er geen nieuwe besluiten 
worden genomen waardoor er huisartsenposten en/of 
spoedeisende hulpposten verdwijnen zolang er geen 
regiobeelden bekend zijn 

Landelijke reikwijdte: 
situatie hulpposten 
moeten in perspectief 
van een gedeeld 
regionaal beeld worden 
geplaatst 

Zorgtafel: huidige en 
toekomstige situatie 
hulpposten bezien in aanbod 
en ontwikkelingen gehele 
regio en niet alleen op basis 
van financiële argumenten 

 
Van Gerven / Hijink (4-12-
2019, nr. 302) 

Verzoekt de regering, er voor zorg te dragen dat de acute 
verloskunde en kindergeneeskunde moeten blijven (in 
Streekziekenhuis Koningin Beatrix te Winterswijk) 

Indirect: ervaringen in 
Winterswijk kunnen 

Monitoren welke maat- 
regelen zijn / worden 



bijdragen aan oplossing 
van probleem in Lelystad   

genomen en of die 
werkzaam zijn voor Lelystad 

 
Ploumen / Veldman (4-12-
2019, nr. 303) 

Verzoekt de regering, om het  initiatief van de 24/7-
spoedpoliklinikiek als alternatief voor ziekenhuizen in 
Spijkenisse en Flevoland waar SEH’s sluiten concreet vorm te 
geven in aanvulling op de wijze waarmee er gewerkt wordt in 
de toekomstverkenning om te verzekeren dat mensen goede 
zorg dicht bij huis krijgen 

Essentieel voor Flevoland 
om voor Lelystad met de 
ontwikkelingen / 
ervaringen van 
Spijkenisse een zo  
uitgebreid mogelijke SEH 
te krijgen 

(Pro-)actief de situatie 
Spijkenisse te vertalen naar 
een opzet voor Lelystad, 
met Jansdal en ZilverenKruis 
Ondersteuning project-
leiders Zorgtafel op inzetten 

 
Ellemeet (4-12-2019, nr. 
305) 

Verzoekt de regering, om te onderzoeken of en, zo ja, hoe 
beschikbaarheidsfinanciering voor SEH-posten in de 
houtskoolschets opgenomen kan worden 

Indirect: problematiek 
van SEH-posten in 
regionale ziekenhuizen 
wordt zo landelijke 
aangekaart 

Opstellen van 
houtskoolschetsen 
(contourennota) door VWS 
actief volgen, Kamerleden 
hierover blijven informeren  

 
Agema (4-12-2019, nr. 307) Verzoekt de regering, op korte termijn te komen met een 

oplossing voor die regio’s waarin de vijftienminutennorm voor 
spoedeisende ambulanceritten niet worden gehaald 

Indirect: problematiek 
van aanrijtijden wordt 
zo landelijk aangekaart   

Bij nieuwe landelijke nota 
Ambulancezorg bevorderen 
dat niet alleen ‘gemiddelde’ 
aanrijtijden tellen 

 
  



Moties over ziekenhuiszorg / zorgtafel Flevoland 

Indiener + datum + 
nummer + link 

Dictum Belang voor Flevoland Vervolgactie 

Van den Berg (4-12-2019, 
nr. 259) 

Verzoekt de regering, om in samenspraak met de betreffende 
zorg- en regiopartijen nog voor het eind van het jaar te komen 
met een agenda waarin ook de doorlooptijd en de financiering 
van de interventies benoemd en toebedeeld zijn  

De Zorgtafel is zo, via de 
minister, gehouden om 
voor de actiepunten een 
zo concreet mogelijk PvA 
op te stellen  

In de Zorgtafel toezien op 
concreet benoemen van PvA 
per actiepunt. Op basis 
daarvan minister benaderen 
voor noodzakelijke 
(financiële) ondersteuning  

 
Dik-Faber (4-12-2019, nr. 
263) 

Verzoekt de regering: 
- eraan bij te dragen dat de Zorgtafel Flevoland bij de 

uitwerking van de adviezen van de toekomstverkenner 
integraal beziet hoe het zorgaanbod goed kan aansluiten op 
de toekomstige zorgvraag in Flevoland 

- een tijdsplanning te koppelen aan de uitwerking 
- in overleg met de regiopartners te zorgen dat er voldoende 

financiële middelen beschikbaar zijn voor de uitwerking van 
de toekomstagenda  

De minister blijft zo 
eindverantwoordelijk 
voor het resultaat van de 
Zorgtafel, ook al zijn 
regionale partijen Zorg-
tafel verantwoordelijk 
voor de inhoudelijke 
uitwerking  

Via Voortgangsoverleg en zo 
nodig Escalatieoverleg de 
minister aanspreken op proces 
en inhoud van de Zorgtafel 

 
Van der Staaij / Dik-
Faber (4-12-2019, nr. 
266) 

Verzoekt de regering, om in het voortgangsoverleg afspraken te 
maken met regiopartners over financiering van het realiseren 
van de agenda voor de zorg in Flevoland 

De minister blijft zo 
eindverantwoordelijk 
voor de bekostiging van 
de zorgagenda in 
Flevoland 

Via Voortgangsoverleg en zo 
nodig Escalatieoverleg de 
minister aanspreken op de 
financiële gevolgen van de 
zorgagenda in Flevoland 

 
  



Moties over e-health 

Indiener + datum + nummer + 
link 

Dictum Belang voor Flevoland Vervolgactie 

Van den Berg (4-12-2019, nr. 
204) 
 

Verzoekt de regering, te onderzoeken op welke 
manieren patiënten en cliënten verleid kunnen worden 
om gebruik te maken van e-health toepassingen, en de 
Kamer hierover te informeren voor de zomer 2020 

Bevordert kansen om op 
onderdelen van de zorg 
voor e-health 
toepassingen te kiezen 

Pro actief nagaan welke  
e-health toepassingen van 
belang zijn voor de 
zorgagenda van Flevoland 

 
Van den Berg / Veldman (4-12-
2019, nr. 205) 
 
 
 

Verzoekt de regering, in overleg te treden met de 
zorgsector om te komen tot een opleidingsplan waarbij 
zorgmedewerkers over e-health toepassingen worden 
geïnformeerd, en de kamer voor de zomer 2020 hierover 
te informeren 

Indirect: helpt om 
zorgmedewerkers meer 
bewust te zijn van belang 
van e-health 

Met Flevolandse regionale 
ziekenhuizen in Zorgtafel 
nagaan hoe implementatie 
van e-health ook op de 
werkvloer kan worden 
bevorderd 

 
Veldman / Bergkamp (4-12-
2019, nr. 206) 
 
 

Verzoekt de regering, er aanvullend zorg voor te dragen 
dat, zodra e-health toepassingen bewezen effectief 
blijken te zijn, deze zo snel mogelijk onderdeel worden 
van de zorgrichtlijnen  

Indirect: bevordert 
implementatie nieuwe  
e-health toepassingen 

Vanuit de Zorgtafel contact 
houden met o.a. NZa over 
toepasbaarheid van e-health 

 
Veldman / Dik-Faber (4-12-
2019, nr. 264) 
 
 

Verzoekt de regering, om te stimuleren dat betrokken 
partijen in de regio via de Zorgtafel Flevoland proactief 
aan de slag gaan met initiatieven voor e-health in de 
regio Flevoland 

Stimuleert dat de 
Zorgtafel actief e-health 
toepassingen benoemt en 
dat de zorgverzekeraar 
die zal bekostigen 

Aan de Zorgtafel actief 
nagaan op welke manier  
e-health bijdraagt aan de 
zorgagenda voor Flevoland 

 
 

 

 

 

 
































